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 PROTOKÓŁ nr XIII/19 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 19 grudnia 2019 r. 

 

XIII sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 19 grudnia 2019 r. o godz. 14.00  

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie 

otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski i stwierdził, że zgodnie 

z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 19 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 21 osób stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu wzięli 

udział zaproszeni goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe:   

 

Rada Powiatu minutą ciszy uczciła pamięć Marii Zalewskiej wieloletniego  

dyrektora Gryfińskiego Domu Kultury w Gryfinie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powitał zebranych gości, 

stypendystów Rady Powiatu wraz z nauczycielami, przedstawicieli służb mundurowych, 

kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów, Zarząd Powiatu oraz Radę Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski na protokolantów powołał 

Magdalenę Romankiewicz i Dominikę Konopnicką. Następnie zapytał, czy są uwagi do 

przestawionego porządku obrad. 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski w imieniu Zarządu Powiatu, na podstawie § 20 ust 4 

Regulaminu Rady Powiatu w Gryfinie stanowiącego załącznik do Statutu Powiatu 

Gryfińskiego, złożył wniosek o zmianę porządku (zał. nr 3). Wniosek o zmianę porządku 

obrad wszyscy Radni otrzymali. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski  zarządził głosowanie nad 

zmianą porządku obrad, zgodnie ze złożonym wnioskiem (19 za; 0 wstrz.; 0 przeciw) 

(zmieniony porządek obrad stanowi zał. nr 4). 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że Radny 

Wojciech Długoborski wprowadził uwagi do protokołu nr XII/19 z dnia 28 listopada 2019 r. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie, w wyniku którego protokół został przyjęty 

jednogłośnie (19 za; 0 wstrz.; 0 przeciw). 

 

II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Gryfińskiego na 2020 rok (druk nr 8/XIII); - III WERSJA 

- przedstawienie uchwały budżetowej, 

- przedstawienie opinii komisji,  

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

- przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, 

- dyskusja, 

- głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej. 

 

- przedstawienie uchwały budżetowej, 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk przedstawiła prezentację multimedialną w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 rok, stanowiącą zał. nr 5.  

 

- przedstawienie opinii komisji,  

1. Komisja Budżetu i Gospodarki przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

2. Komisja do spraw Edukacji, Kultury, Sportu i Organizacji Pozarządowych przyjęła 

jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

3. Komisja Rewizyjna przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały. 

4. Komisja Spraw Społecznych i Zdrowia przyjęła większością głosów przedstawiony 

projekt uchwały (stanowiska komisji stanowią zał. nr 6). 

 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski odczytał uchwałę  

nr CDXLIII.829.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

z dnia 12 grudnia 2018 r. w sprawie opinii o projekcie budżetu Powiatu Gryfińskiego   

na 2020 rok (zał. nr 7) oraz uchwałę nr CDXLIII.830.2019 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej Powiatu Gryfińskiego  
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na 2020 rok (zał. nr 8). Przewodniczący Rady poinformował, że radni na poszczególnych 

komisjach byli informowani o ww. opiniach.  

 

- przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Zarząd Powiatu w całości uwzględnił 

i zgadza się z uwagami Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, stąd III wersja 

przedmiotowego projektu uchwały. Zarząd Powiatu I wersję projektu uchwały przekazał 

Radnym  w dniu 15 listopada br., II wersja została przekazana Radnym w materiałach 

sesyjnych, w którym w stosunku do I wersji projektu uchwały został zmieniony paragraf 5 

dotyczący rezerw, jakie tworzone są w budżecie powiatu. Starosta dodał, że wynikła 

konieczność zmiany rezerwy celowej przeznaczonej na realizację zadań z zakresu zarządzania 

kryzysowego w wysokości 200 000,00 zł na kwotę 218 000,00 zł oraz w związku z tym 

poprawiono kwotę rezerwy ogólnej w wysokości 350 000,00 zł na kwotę 332 000,00 zł. 

Zmiana wynika z faktu, iż w między czasie Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej opiniując projekt uchwały wniósł uwagę, iż należy uwzględnić przy 

doprowadzeniu do zgodności danych planowanych w budżecie Powiatu na rok 2020  

z postanowieniami uchwały Nr VIII/58/2019 z dnia 29 maja 2019 r. w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. Planowany deficyt budżetu powiatu pozostaje na tym samym 

poziomie, tj. w kwocie 8 760 181,71 zł, poprawiono w paragrafie 3 projektu uchwały zapis 

dotyczący pokrycia planowanego deficytu budżetu powiatu przychodami pochodzącymi  

z zaciągniętego kredytu w kwocie 2 500 000,00 zł na kwotę 792 500,00 zł oraz z wolnych 

środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających 

z rozliczeń wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych  

w kwocie 6 260 181,71 zł na kwotę 7 967 681,71 zł. Zmiana ta różni się w porównaniu  

do II wersji projektu uchwały, jest to rozpisanie w inny sposób kwoty deficytu, o której mówił 

na początku - 8 760 181,71 zł. Pierwotnie Zarząd Powiatu w związku z faktem prowadzenia 

Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie i ocenianiem pewnego ryzyka  

zawarł w paragrafie 11 projektu uchwały zapis o treści „Upoważnia się Zarząd Powiatu  

w Gryfinie do udzielenia pożyczki dla Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej  

w Gryfinie w wysokości 200 000,00 zł z terminem spłaty do 31 grudnia 2020 r.” Jednak 

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w opinii odczytanej przez 

Przewodniczącego Rady wskazał, że wysokość pożyczka powinna zostać ustalona 

maksymalnie do kwoty 200 000,00 zł, a nie w kwocie 200 000,00 zł oraz nie można 

wskazywać podmiotu, któremu miałaby być ewentualnie udzielona, stąd zmieniono paragraf 
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11 na następującą treść „Ustala się maksymalną wysokość pożyczek udzielanych przez 

Zarząd Powiatu w Gryfinie w roku budżetowym 2020 do kwoty 200 000,00 zł.”. Starosta 

dodał, że Powiatowy Zakład Aktywności Zawodowej działa już na rynku rok czasu, więc 

teoretycznie można spodziewać się kontroli PFRON w zakresie środków pochodzących  

z Systemu Obsługi Dofinansowań i Refundacji. Przy takiej kontroli jest taka zasada,  

że wstrzymywane są wszystkie wypłaty, które głównie z tego źródła pochodzą dla osób 

niepełnosprawnych. W takiej sytuacji trzeba będzie pomyśleć o zabezpieczeniu wypłat dla 

osób pracujących w tej jednostce. Średnia miesięczna pula środków na wynagrodzenia dla 

pracowników wynosi między 60 000,00 zł – 70 000,00 zł. Jest to jedno z ryzyk, bo są również 

inne ryzyka, w przypadku gdyby na rynku nie byłoby usług, ale Starosta myśli, że w tej 

kwestii jednostka poradzi sobie.  

 

- dyskusja 

 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Paweł Wróbel, a na posiedzenie przybył Radny 

Sławomir Terebecki. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że przedmiotowy projekt uchwały można uznać 

za najważniejszą uchwałę z punktu widzenia kompetencji Rady Powiatu, organu 

stanowiącego. W podobnym okresie, rok temu Rada Powiatu podejmowała uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2019 r. Wówczas zupełnie nowa 

Rada musiała jakby z marszu podjąć uchwałę, wychodząc z założenia, że trzeba Zarządowi 

udzielić kredytu zaufania, a także poznać materię, która była uchwalana. Stąd uchwała została 

jednomyślnie podjęta. Dzisiaj, po roku jest również znana ocena wykonania poprzedniego 

budżetu, są cząstkowe oceny tegorocznego budżetu, w związku z dużo większą wiedzą Radni 

mogą przystąpić do analizy i oceny projektu budżetu na 2020 r. Patrząc przez pryzmat 

zaprezentowanych wskaźników trzeba wyraźnie podkreślić, że wszystko jest w porządku, 

spełniane są wszelkie kryteria wynikające z przepisów prawa, tj. ustawy o finansach 

publicznych, w szczególności z art. 242, 243, o których mówiła Pani Skarbnik. Czyli z jednej 

strony jest zdolność do zaciągania kredytów, uzyskiwania pożyczek, jak również możliwości 

ich spłaty, co jest bardzo istotne. Najważniejsze, na co również zwraca uwagę Regionalna 

Izba Obrachunkowa, to występująca nadwyżka operacyjna, czyli Powiat ma więcej dochodów 

niż wydatków bieżących. Warto również zwrócić uwagę na inny wskaźnik, który wydaje się 

być bardzo korzystny z punktu widzenia Powiatu, tj. wskaźnik dotyczący wydatków 
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majątkowych. Dochody majątkowe są na poziomie 10 % ogólnych dochodów, a wydatki - 

20%, czyli dwukrotnie więcej niż samych dochodów majątkowych. Radny dodał, że ma 

obawy, czy obiekcje, co do zbyt optymistycznie przewidywanej wielkości wolnych środków. 

Nie wie z czego to wynika, że aż tak duża kwota wolnych środków miałaby zostać 

wprowadzona do przyszłorocznego budżetu. Z jednej strony świadczy to trochę źle o 

wydatkach tegorocznych, że tyle środków zostaje na przyszły rok. Być może jest jakieś inne 

źródło wolnych środków, o których Radny nie wie, być może warto byłoby to wyjaśnić - 

skąd, aż tak duża kwota wolnych środków w przyszłorocznym budżecie. Natomiast, jeżeli 

chodzi o dochody to można przyjąć jedną konstatację. Otóż tyle jest samorządności ile 

dochodów własnych i dotyczy to wszystkich jednostek – zarówno gmin, powiatów jak i 

województw. Według relacji pokazanej przez Panią Skarbnik, Powiat ma dochodów własnych 

na poziomie 50% i czy to oznacza, że tylko  w 50% procentach jest samorządny? Subwencja 

jest rodzajem dochodu własnego, ponieważ wchodzi ona do budżetu powiatu, jako wydatek 

kierunkowy, ale nie wymaga takiego rozliczenia jak dotacja, czyli jest typowym dochodem 

budżetu danego samorządu. Gdyby dodać 33% subwencji to samorządności jest wówczas 

dużo więcej i możemy być zadowoleni, z faktu że Powiat staje się jeszcze bardziej 

samorządny, bo ma ponad 80% dochodów, które można byłoby traktować, jako własne. 

Radny kontynuując odniósł się do sprawy związanej ze współfinansowaniem budowy hali 

sportowej przy ul. Niepodległości w Gryfinie. To zadanie wypadło z budżetu br. i nie ma po 

nim śladu w przyszłorocznym budżecie oraz Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego. W odpowiedziach na Radnego interpelacje (dwukrotnie zgłaszane) otrzymał 

informacje, że nie ma zawartego ostatecznego porozumienia z Gminą Gryfino. Radny 

chciałby się dowiedzieć, czy w zakresie tego porozumienia jest „światełko w tunelu”,  

czy w dalszym ciągu sprawa jest zawieszona. Wydaje się to być sprawą kluczową z punktu 

widzenia losów szkoły, budowanej hali sportowej przez Gminę Gryfino i ewentualnego 

przejęcia liceum przez Powiat. Przy założeniu, że wypowiedzenie Gminie umowy w zakresie 

prowadzenia liceum jest prawomocne, to od września organem prowadzącym powinien być 

Powiat. Na chwilę obecną nie jest to odzwierciedlone w budżecie. W związku z tym Radny 

zapytał, czy zostanie to odzwierciedlone w budżecie i czy Powiat chce przejąć  

do prowadzenia szkołę oraz co wówczas z halą sportową, która budowana jest przez Gminę  

i podobnie jak Szpital Powiatowy rośnie w oczach.  Jednak w budżecie powiatu i WPF 

środków na to działanie nie ma. Następnie Radny odnosząc się do załącznika nr 10 projektu 

uchwały określającego dotacje celowe udzielone z budżetu powiatu na pomoc finansową 

innym  jednostkom samorządu terytorialnego w 2020 r. poinformował, że jedna z dotacji jest 
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przeznaczona na zadanie pn. Archidiecezjalne Dni Młodych w Chojnie. Z posiadanych 

informacji finansowanie kościołów i związków wyznaniowych nie leży w gestii samorządu  

i Radny poprosił o wyjaśnienie. Podsumowując Radny uważa, że Rada Powiatu powinna 

przyjąć budżet, przy założeniu że wątpliwości zostaną rozwiane w przekonywujący sposób. 

Sprawa hali sportowej wydaje się być kluczową przynajmniej z punktu widzenia Radnego  

dla tego dokumentu. Nie wpisanie tego zadania w budżecie wydaje się być nie uzasadnione, 

bo gdyby nie doszło do zawarcia porozumienia, to zawsze tę kwotę można zdjąć z budżetu, 

ale warunkiem porozumienia było częściowe finansowanie inwestycji przez Powiat Gryfiński. 

W nawiązaniu do powyższego, Radny uważa, że budżet powinien zostać przyjęty, zakładając 

że jest to kolejny kredyt zaufania dla Zarządu Powiatu oraz że będzie on kontrolowany  

w postaci analizy sprawozdań z wykonania budżetu zarówno kwartalnych, półrocznych  

i rocznych. Radny ma świadomość, że budżet jest dokumentem, który może ulegać zmianom. 

W momencie, kiedy wyjaśnienia byłyby wystarczające, to Radny jest gotów zaapelować  

o przyjęcie przedstawionego w III wersji budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 r.  

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że jeżeli chodzi o planowaną dotację 

dla Gminy Chojna z przeznaczeniem na Archidiecezjalne Dni Młodych w Chojnie, to Gmina 

na etapie składania propozycji do projektu budżetu wystąpiła z wnioskiem w przedmiotowej 

sprawie. Zarząd Powiatu postanowił go uwzględnić, widząc możliwość promowania Powiatu, 

gdyż zasięg uroczystości jest ponadlokalny. Natomiast, za sprawy formalno-prawne, które 

podnosi Radny, będzie odpowiedzialna Gmina Chojna. Nie chce dyskutować o tym, czy jest 

to zgodne z przepisami prawa, ale sadzi że tak, skoro uroczystość jest organizowana 

rokrocznie w różnych miejscowościach i rozumie, że samorządy znajdują rozwiązania zgodne 

z przepisami prawa. Starosta kontynuując dodał, że budżet zawiera kwoty planowane  

i znane są przypadki, że w momencie kiedy dochodzi do podpisania umowy lub wzięcia 

środków finansowych, występują problemy prawne.  Odnosząc się do porozumienia z Gminą 

Gryfino, Starosta poinformował, że w uchwale budżetowej nie ma zapisu  

dot. funkcjonowania szkoły. Jest jedynie zapis w zakresie subwencji oświatowej 

utrzymywanej szkół, które faktycznie utrzymuje. W momencie, kiedy w ciągu roku została 

przekazana szkoła, to zgodnie z tym porozumieniem zostało wskazane, że część subwencji 

oświatowej, która przypadała na tę szkołę za dany okres została przez Powiat przekazana 

Gminie Gryfino. Jeżeli doszłoby w ciągu roku, tj. od 1 września 2020 r. do przekazania, to za 

tym również powinno pójść przekazanie części subwencji oświatowej, którą na rocznie 

utrzymanie otrzyma Gmina Gryfino. Starosta poinformował, że w dalszym ciągu prowadzona 
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jest korespondencja i rozmowy z Gminą Gryfino. Ma nadzieję, że w stosownym czasie 

zostanie osiągnięte dobre zakończenie. Ponadto w ostatnim czasie miał spotkanie  

z Burmistrzem Miasta i Gminy Gryfino i ma nadzieję, że w pierwszym półroczu w jakimś 

zakresie zostaną osiągnięte cele, aby przede wszystkim wybrać rozwiązanie służące 

społeczności lokalnej.  

 

- głosowanie nad przyjęciem uchwały budżetowej 

Wiceprzewodnicząca Rady Aleksandra Zielińska odczytała projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 rok. 

 

Radny Wojciech Długoborski powiedział, że wyjaśnienia Pana Starosty za wiele nie 

wyjaśniły.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 rok: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 2. 

Uchwała nr XIII/91/2019 w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 rok, 

została podjęta większością głosów. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

Przewodniczący Rady Roman Michalski ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach. 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk nr 9/XIII); -  

II WERSJA 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 
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zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039: 

za - 17, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 2. 

Uchwała nr XIII/92/2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2020-2039, została podjęta większością głosów. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  

na 2019 rok (druk nr 6/XIII); - II WERSJA 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

budżetu powiatu na 2019 rok: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/93/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok, została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039 (druk nr 7/XIII); - 

II WERSJA 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 
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zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/94/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gryfińskiego na lata 2019-2039, została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz 

zwalniania od obowiązku realizacji tych zajęć nauczycieli, którym powierzono 

stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Gryfiński (druk nr 1/XIII); - II WERSJA 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniającym 

uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz 

zwalniania od obowiązku realizacji tych zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska 

kierownicze w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/95/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych oraz zwalniania od obowiązku realizacji tych zajęć 

nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Gryfiński, została podjęta jednogłośnie. 
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Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński (druk nr 2/XIII); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniającym 

uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/96/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Gryfiński, została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości opłat  

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów 

wodnych położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 

2020 (druk nr 3/XIII); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 

przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub rekreacji z obszarów wodnych 

położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących w roku 2020: 
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za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/97/2019 w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 

lub innych obiektów pływających przeznaczonych lub używanych do uprawiania sportu lub 

rekreacji z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu gryfińskiego obowiązujących  

w roku 2020, została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie Nr XXVII/267/2009 z dnia 19 lutego 2009 r. w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego (druk nr 4/XIII); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 

Uchwały Rady Powiatu w Gryfinie Nr XXVII/267/2009 z dnia 19 lutego 2009 r. w sprawie 

ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/98/2019 w sprawie zmiany Uchwały Rady Powiatu w Gryfinie  

Nr XXVII/267/2009 z dnia 19 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat  

za zajęcie pasa drogowego, została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

X. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie uchylający uchwałę Nr III/19/2018 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia 

delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich (druk  

nr 5/XIII); 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie uchylającym uchwałę 

Nr III/19/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia 

delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku Powiatów Polskich: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/99/2019 uchylająca uchwałę Nr III/19/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie wyznaczenia delegata do Zgromadzenia Ogólnego Związku 

Powiatów Polskich, została podjęta jednogłośnie. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

XI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia na rok 2020 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu 

usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia 

od usunięcia pojazdu (druk nr 5a/XIII); 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski poprosił o stanowiska 

komisji, (zał. nr 6) otworzył i zamknął dyskusję, a następnie w obecności 19 Radnych 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniającym 

uchwałę w sprawie ustalenia na rok 2020 wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia  

od usunięcia pojazdu: 

za - 19, 

przeciw - 0, 

wstrzymało się - 0. 

Uchwała nr XIII/100/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia na rok 2020 wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu, została podjęta jednogłośnie. 
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Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

XII. Informacja przedstawicieli Rady Powiatu w związkach i stowarzyszeniach  

z działalności tychże gremiów za rok 2019 r.  

 

- Reprezentant w Stowarzyszeniu Gmin Polskich Euroregionu Pomerania  

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar w imieniu reprezentanta Powiatu w Stowarzyszeniu 

Pani Teresy Sadowskiej powiedziała, że Radna wykazuje się dużym zaangażowaniem 

uczestnicząc we wszystkich spotkaniach, posiedzeniach czy proponowanych komisjach. 

Jedną z najważniejszych była ta konstytuująca nowy skład, która związana była 

z wyborami do samorządów i oddelegowaniem reprezentantów. Takie spotkanie odbyło  

się w kwietniu i z informacji uzyskanej od Pani Teresy Sadowskiej wynika, że dalej 

przewodniczącym jest Pan Paweł Bartnik, wybrano również osoby które będą reprezentowały 

SGPEP. Pani Teresa Sadowska uczestniczyła w spotkaniach organizowanych w Löcknitz. 

Większość prac nakierowana jest na przygotowanie do nowej perspektywy w zakresie 

programu Interreg, pokazanie kluczowych punktów. W tym momencie Stowarzyszenie 

przymierzało się do rozważań na temat problemów związanych z szerokorozumianą 

komunikacją, jak również współdziałaniem kultury i pomocy w tym zakresie. W takich 

spotkaniach uczestniczyła Radna. Starosta dodała, że jak Radna wróci do zdrowia to uzupełni 

informację w kontekście brakujących zagadnień związanych z Jej udziałem  

w pracach Stowarzyszenia. 

 

- Reprezentant w Zgromadzeniu Ogólnym Związku Powiatów Polskich  

Radny Jerzy Miler powiedział, że Związek Powiatów Polskich jest ogólnopolskim 

stowarzyszeniem zrzeszającym powiaty i miasta na prawach powiatu, którego celem jest 

wspieranie idei samorządu terytorialnego, integrowanie i obrona wspólnych interesów 

powiatów, kształtowanie wspólnej polityki, wspieranie inicjatyw na rzecz rozwoju i promocji 

powiatów, wymiana doświadczeń oraz upowszechnianie modelowych rozwiązań w zakresie 

rozwoju i zarządzania w powiatach. Celem Związku Powiatów Polskich jest również 

prowadzenie oraz wspieranie prowadzonej przez swych członków działalności naukowej, 

naukowo-technicznej, oświatowej, kulturalnej, w zakresie kultury fizycznej i sportu, ochrony 

środowiska, a także wspieranie inicjatyw społecznych na rzecz ochrony zdrowia i pomocy 

społecznej oraz rehabilitacji zawodowej i społecznej inwalidów. I Zgromadzenie Ogólne ZPP 
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odbyło się 28 maja 1999 roku. Obecnie do ZPP należy 307 powiatów i miast na prawach 

powiatu( z 376 funkcjonujących w Polsce). W roku 2019 odbyły się dwa Zgromadzenia 

Ogólne. XXIV 17 stycznia na którym : 

- wybrano nowe władze Związku, Prezesem Związku został Andrzej Płonka starosta bielski, 

przedstawicielem naszego województwa w Zarządzie Związku został Tomasz Tamborski 

starosta kołobrzeski, przyjęto sprawozdanie z działalności za 2018 rok. XXV w dniach 3 i 4 

kwiecień na którym: 

- wprowadzono zmiany w statucie (obecnie delegatem jest starosta), 

- przyjęto wykonanie budżetu za 2018 rok, 

- ustalono termin i wysokość składek (2019 -0,l6zł; 2020 - 0,17 zł od mieszkańca powiatu), 

- przyjęto założenia do programu działań ZPP na rok 2019, 

- przyjęto budżet na 2019 rok. 

W trakcie Zgromadzenia przyjęto stanowiska w następujących sprawach: 

- w sprawie sytuacji w służbie zdrowia 

- w sprawie racjonalnego rozwoju e-administracji 

- w sprawie znaczenia dziedzictwa lokalnego dla rozwoju 

- w sprawie wynagradzania pracowników sektora publicznego 

- w sprawie wsparcia realizacji zadań powiatów w zakresie ochrony środowiska 

- w sprawie koniecznych zmian w systemie dochodów jednostek samorządu terytorialnego 

- wprawie finansowania systemu światy. 

Stanowiska te były analizowane i przedkładane odpowiednim organom centralnym, a ich 

przekaz niejednokrotnie był dodatkowo artykułowany przez przedstawicieli ZPP w ramach 

różnych spotkań. Z treścią stanowisk poszczególnych organów Związku można zapoznać się 

na stronie internetowej Związku Powiatów Polskich. Aktywność Związku, poza płaszczyzną 

corocznego zjazdu, przejawia się także w jego regionalnych strukturach, tj. funkcjonujących 

w każdym województwie - Konwencie Powiatów. To te ciała, niejednokrotnie stanowią 

spiritus movens decyzji podejmowanych przez Zarząd, a w konsekwencji działań 

wykonywanych przez biuro Związku. Działalność Związku Powiatów Polskich opiera się 

głównie na aktywności biura ZPP. To pracownicy i eksperci zatrudnieni w Związku,  

w ramach swoich codziennych działań, realizują zadania wskazane przez organy ZPP  

i wynikające z celów i zadań stawianych przed Związkiem. Praca ta polega głównie na 

prowadzeniu analiz aktów prawnych poddawanych konsultacjom publicznym. W tym miejscu 

należy wskazać, że w 2019 r. prawnicy ZPP przeanalizowali 677 projektów aktów prawnych, 

z czego do 92 przygotowali szczegółową opinię prawną. Niejednokrotnie przygotowanie tych 
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opinii poprzedzało przeprowadzenie prac badawczych. Główna aktywność ZPP odbywa się 

na płaszczyźnie współpracy pomiędzy organami państwa, a jednostkami samorządu 

terytorialnego szczebla powiatowego. Walka o interes powiatów i miast na prawach powiatu 

realizowana jest tu głównie poprzez właściwe reprezentowanie głosu środowiska samorządu 

powiatowego. Realizacją tego zadania zajmują się zarówno eksperci biura Związku, jak  

i przedstawiciele ZPP wskazani przez organy Związku. Główny sposób działań odbywa się 

poprzez artykułowanie stanowisk środowiska samorządowego na płaszczyźnie Komisji 

Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego (oraz jej zespołów tematycznych), komisji 

sejmowych i senackich, czy też innych ciał, jak np. komitetów monitorujących, sterujących, 

etc. W tym miejscu warto więc wskazać, że w 2019 roku, przedstawiciele i eksperci biura 

Związku wzięli udział w kilkuset różnego rodzaju spotkaniach, na których poruszano 

problematykę funkcjonowania samorządów powiatowych. Związek Powiatów Polskich jest 

wydawcą bezpłatnego internetowego portalu informacyjnego Dziennik Warto Wiedzieć, który 

zlokalizowany jest pod adresem www.wartowiedziec.pl Portal poświęcony jest problematyce 

funkcjonowania samorządu terytorialnego, w tym opisuje aktywność Związku, jego organów, 

a także poszczególnych samorządów terytorialnych. 

 

- Reprezentant w Związku Celowym Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego  

Geodeta Powiatowy Grzegorz Downar powiedział, że ZCPWZ powstał w 2003 r. Jego 

pierwszym celem było wdrożenie z pomocą Głównego Geodety Kraju jednolitego 

oprogramowania stanowiącego system komputerowy dla wszystkich powiatów województwa 

zachodniopomorskiego. Jednak ten pierwszy cel nie został zrealizowany. Dokonano zmiany 

statutu, w którym zapisano, że związek będzie wspomagał działania starostów  w zakresie 

geodezji oraz zarządzania drogami - przede wszystkim w staraniu się o środki unijne. 

W bieżącym roku ZCPWZ odbył 4 zgromadzenia delegatów, które są odpowiednikami sesji 

rad powiatów. Tematem tych zgromadzeń było zatwierdzenie projektu budżetu, udzielenie 

absolutorium zarządowi, przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu, opracowanie projektu 

budżetu na kolejny rok oraz wspomaganie projektu RPOWZ, którym głównym partnerem jest 

Marszałek WZ, a partnerami są wszystkie powiaty, zarówno ziemskie jak i grodzkie 

województwa zachodniopomorskiego. Celem projektu jest budowa infrastruktury 

przestrzennej województwa zachodniopomorskiego. Precyzując chodzi o utworzenie 

platformy centralnej województwa zachodniopomorskiego, na której będą dostępne wszystkie 

usługi świadczone przez powiaty w zakresie udostępniania informacji przestrzennej. Wartość 

tego projektu to około 58 mln zł, z czego na powiaty ma zostać przekazane po ok. 1 mln zł na 
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pozyskanie i uzupełnienie danych w bazach powiatowych. Ponadto w marcu br. ZCPWZ 

zorganizował szkolenie związane z realizacją tego projektu, w którym uczestniczyli 

członkowie zarządu powiatów, skarbnicy jak również geodeci powiatowi oraz pracownicy 

wydziału geodezji i kartografii. Szkolenia odbywały się dwutorowo, tj. dla członków zarządu 

i skarbników była przedstawiona część prawno-organizacyjna, natomiast dla pracowników 

wydziału geodezji i kartografii część techniczna. 

 

- Reprezentant w Stowarzyszeniu Dolnoodrzańska Inicjatywa Obszarów Wiejskich 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że Wojewoda Zachodniopomorski 

uchylił uchwałę, w której pierwotnie Rada wyznaczyła Pana Jarosława Przygodę  

do reprezentowania Powiatu w Stowarzyszeniu. Zgodnie z ustawą o samorządzie 

powiatowym Starosta reprezentuje Powiat w tym Stowarzyszeniu, jest to lokalna grupa 

działania. W skład tego Stowarzyszenia wchodzi 93 członków, w tym 58 osób fizycznych,  

18 przedsiębiorców oraz 17 instytucji. Starosta poinformował, że jest członkiem Komisji 

Rewizyjnej, która wykonuje czynności związane z opiniowaniem i zatwierdzaniem 

sprawozdań, co miało miejsce w roku bieżącym. Komisja Rewizyjna odbyła się 18 czerwca 

2019 r., na którym to spotkaniu podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania Rady 

Lokalnej Grupy Działania oraz podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

merytorycznego z działalności statutowej zarządu Lokalnej Grupy Działania. Komisja 

Rewizyjna liczy 4 osoby, wówczas w spotkaniu uczestniczyły 3, ze względu na obowiązki, 

pomimo że zapoznawał się z materiałami, nie mógł w nim uczestniczyć. To spotkanie 

poprzedzało wcześniejsze zgromadzenie członków stowarzyszenia, na którym udzielano 

absolutorium za rok 2018 zarządowi oraz radzie LGD. W 2019 r. LGD monitorowała 

strategię LGD i w ramach tej strategii, po wszystkich procedurach, zostały ogłoszone  

3 nabory. Miało to miejsce między 4 października, a 18 października br. Jeden dotyczył 

podejmowania działalności gospodarczej, gdzie limit środków był do 1 mln zł. Kolejny był na 

rozwój istniejących podmiotów, gdzie limit środków opiewał na kwotę do 1 154 000,00 zł,  

a trzeci nabór był na zachowanie dziedzictwa lokalnego – z limitem środków 633 000,00 zł. 

Łącznie w tych trzech naborach złożono 52 wnioski, w tym 33 na podejmowanie działalności 

gospodarczej, 12 na rozwijanie działalności gospodarczej oraz 7 na zachowanie dziedzictwa 

lokalnego.  Wszystkie wnioski zostały złożone na dofinansowanie, jednak ze względu na 

limity udzielono proporcjonalnie wsparcia 16 wnioskom. LGD planuje kolejne działania na 

2020 r. W pierwszej połowie planowana jest operacja wspierająca promocję obszaru objętego 

LGD w skład której wchodzą gminy z terenu Powiatu, poza Gminą Stare Czarnowo i Gminą 
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Trzcińsko-Zdrój. Nabór na wnioski będzie ogłoszony na kwotę 328 663, 00 zł. Ponadto 

zostanie ogłoszony nabór na budowę lub przebudowę ogólnodostępnej i niekomercyjnej 

infrastruktury turystycznej, rekreacyjnej lub kulturowej na kwotę 579 412,00 zł. Natomiast  

w drugiej połowie 2020 r. planowany jest nabór na budowę, przebudowę publicznych dróg 

gminnych lub powiatowych. Na ten nabór przeznaczona jest kwota limitu 300 000,00 zł. 

Starosta na zakończenie podziękował za poparcie budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 r.  

 

W tym momencie posiedzenie opuścił Starosta Gryfiński Wojciech Konarski  

oraz Radny Henryk Kaczmar. 

 
XIII. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 10/XIII); 
 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że w okresie międzysesyjnym odbyło  

się 6 posiedzeń, natomiast Radni w materiałach sesyjnych otrzymali sprawozdanie  

z 3 posiedzeń Zarządu. Odnosząc się do najistotniejszych spraw poinformowała,  

że na ostatniej sesji była mowa o tym, że zostanie zwołane Zgromadzenie Wspólników Spółki 

„Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Decyzją Zarządu reprezentantem w Zgromadzeniu 

Wspólników uczestniczył Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, jak również Jej osoba,  

z uwagi na zmiany udziałowe. W dniu 10 grudnia br. na tym Zgromadzeniu została podjęta 

uchwała o podwyższeniu kapitału zakładowego o kwotę 1 650 000,00 zł. W wyniku 

podwyższenia kapitału obecnie Powiat posiada 1201 udziałów, w tym 660 nowych udziałów, 

co pozwoli na objęcie większościowego pakietu wynoszącego 51,30%. Dodatkowo podjęta 

została uchwała o zmianie umowy Spółki, na mocy której Powiat będzie mógł osobiście 

powoływać i odwoływać Prezesa Zarządu Szpitala oraz będzie miał możliwość osobistego 

powołania dwóch członków Rady Nadzorczej, w tym przewodniczącego. Została również 

podjęta uchwała w sprawie stawki za wyżywienie. Zmiana za osobodzień od 1 stycznia  

2020 r. wzrośnie z 14,10 zł na 16,30 zł. Jest to spowodowane, tym że zgodnie  

z umową podmiot świadczący usługę dla Szpitala, zwrócił się z prośbą na zmianę stawki za 

wyżywienie, z uwagi na podwyżki cen, jak również wzrost płacy minimalnej. W okresie 

międzysesyjnym doszło również do spotkania w dniu 4 grudnia br. z dyrektorem SP ZOZ 

MSWiA w Szczecinie. W spotkaniu uczestniczył Starosta, Wicestarosta, Radna Joanna 

Kostrzewa, jak również Prezes Domu Lekarskiego S.A. Na spotkaniu powrócono do tematu 

znanego Radnym z listu intencyjnego. Na tym etapie przechodzą jednak do rozmów już 

bardziej konkretnych. Otóż została omówiona sprawa ewentualnego przejęcia Szpitala  
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w Gryfinie przy ewentualnym założeniu likwidacji „położnictwa”. Na ten moment są to 

wstępne rozmowy i Wicestarosta poprosiła, aby nie utożsamiać tego z faktem, z pewną 

likwidacją. Rozmowa odnosiła się do wymiany kadry między szpitalami oraz możliwości 

odkupienia części zorganizowanego przedsiębiorstwa jakim jest Szpital Powiatowy na kwotę 

3 000 000,00 zł, przy czym taką wielkość wskazał SP ZOZ MSWiA. Są to wartości, które 

omawiane są bez szczegółów, naznaczają możliwe do zrealizowania przez obie strony 

warunki. Powiat w odpowiedzi na spotkanie wysłał trzy warianty ewentualnego nabycia 

części bądź całości nabycia przedsiębiorstwa przez Szpital Powiatowy. Jeżeli będzie taka 

wola Radnych, to taka informacja zostanie im przesłana. Wicestarosta zaznaczyła, że są to 

obecnie rozmowy wstępnie warunkujące ewentualne nawiązanie współpracy w tym zakresie. 

Powiat oczekuje na odpowiedź z SP ZOZ MSWiA, z nadzieją że „usłyszą” więcej konkretów. 

Jeżeli chodzi o aktualną sytuację Szpitala, to przedwczoraj Komisja Spraw Społeczna  

i Zdrowia, jak na każdym posiedzeniu, omawiała bieżącą sytuację - do dyspozycji mając 

Prezesa Zarządu Spółki oraz Dyrektora ds. medycznych. Problemy występują, tak jak 

praktycznie w większości szpitali. W Szpitalu Powiatowym występują problemy związane  

z roszczeniami płacowymi średniego i wyższego personelu oraz podwyżką minimalnego 

wynagrodzenia za pracę, są to dodatkowe koszty. Wicestarosta poinformowała również,  

że rozbudowa Szpitala Powiatowego jest realizowana zgodnie z harmonogramem i obecnie 

trwają prace wewnątrz budynku oraz częściowo również na zewnątrz w zakresie 

wykonywanej elewacji. Wartym jest również podkreślenia fakt, że w ramach Szpitala 

uruchomiono  domową opiekę paliatywną. Jeżeli chodzi o sprawę odszkodowania dla 

Powiatu za niewykonanie zobowiązania inwestycyjnego Domu Lekarskiego S.A.  

w wysokości 178 182,00 zł to sprawa znajduje się w sądzie. W dniu dzisiejszym Zarząd 

Powiatu otrzymał informację od Prezesa Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie”, 

ponieważ cały czas Zarząd nalega na zobowiązanie inwestycyjne, które zadeklarował Dom 

Lekarski w kwocie  ponad 1 700 000,00 zł, że wystąpiła do Domu Lekarskiego,  z zapytaniem 

czy roszczenie jest przez nich uznane. Zarząd Powiatu oczekuje na odpowiedź, natomiast od 

tego nie odstępuje. Na posiedzeniu Zarząd również zajmował się sprawami organizacyjnymi 

Powiatowego Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie, ze względu na długotrwałe 

zwolnienie dyrektora, którego zastępuje Główna Księgowa. Zarząd poprosił o informację 

finansową, przy czym uzupełnienie tej informacji ma być przedstawione ponownie Zarządowi 

z uwzględnieniem metod kalkulacji wytwarzanych wyrobów, bądź realizowanych usług. 

Informacja będzie podlegać przez Zarząd weryfikacji, dlatego, że założenia biznesplanu 

odbiegają od realnych warunków, które stwarza rynek, a Zarząd musi na bieżąco reagować  
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na pojawiające się problemy jak również możliwości i kierunki, w których PZAZ może się 

rozwijać. Jeżeli chodzi o zadania z zakresu współpracy z NGO na uwagę zasługują podjęte 

decyzje w zakresie wsparcia z zakresu profilaktyki zdrowia, akcji organizowanej przez 

Uniwersytet Trzeciego Wieku. Lekarze Szpitala Powiatowego, jak również dietetyk  oraz 

osoby związane ze środowiskiem lekarskim wsparły spotkanie ponad 100. seniorów, gdzie 

dokonano badań w zakresie poziomu cukru, ciśnienia. Przenalizowano wszelkie aspekty 

zdrowia mieszkańców oraz możliwości reagowania na symptomy niebezpieczne związane  

z okresem senioralnym. Wicestarosta poinformowała, że Zarząd wsparł również wigilię  

„Na Pograniczu” organizowanej przez  Stowarzyszenie Pokolenia, Pokoleniom. Wigilia 

odbyła się w kościółku w m. Mescherin. Zarząd uważał, że 15-lecie Polski w Unii 

Europejskiej, a jednocześnie kontynuacja zaczętej idei spotykania się na pograniczu od 6 lat 

była warta wsparcia. Główne sprawy, zagadnienia, którymi zajmował się Zarząd w ostatnim 

czasie, a które również budzą niepokój, wątpliwości i zapytania, zostały teraz przedstawione. 

Dodatkowo gro spraw, którymi zajmował się Zarząd dotyczyło spraw finansowych 

związanych z zakończeniem roku budżetowego.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał Radną Rady Miejskiej w Gryfinie  

Panią Magdalenę Pieczyńską. 

 

Radny Wojciech Długoborski odnosząc się do zapisu w protokole z posiedzenia w dniu  

14 listopada 2019 r. „Na wniosek Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami, Zarząd 

jednogłośnie wyraził zgodę na podpisanie Aneksu nr 1 do Porozumienia nr P/5/ZD/19 z dnia 

27.06.2019 r. zawartego z Gminą Chojna w sprawie powierzenia zadań zarządcy dróg 

powiatowych na terenie miasta Chojna, zgodnie z którym rozszerzono zakres o wykonanie 

remontu chodnika w m. Grzybno – dojście do szkoły” powiedział, że porozumienie dotyczyło 

dróg na terenie miasta Chojna, a zadanie?rozszerzające aneksem dróg wiejskich przy szkole w 

m. Grzybno. Jest to zadanie, o które poprzednie władze Gminy Chojna występowały usilnie 

do władz Powiatu przez chyba minione 10 lat. Wówczas nie można było tego zrobić, teraz 

wprowadza się to zadanie, a do tego wprowadza się również finansowanie tego zadania, gdyż 

w dalszej części sprawozdania jest informacja, że „Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek 

Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami, zgodnie z którym dokonuje się zmian w planie 

finansowym wydatków zmniejszając wydatki majątkowe w dziale 600 - Transport i łączność, 

rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe – zadanie „Poprawa bezpieczeństwa ruchu 

drogowego na trasach przejazdów szkolnych, w tym także ujęte są dokumentacje techniczne” 
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o kwotę 65 000,00 zł przy jednoczesnym zwiększeniu wydatków bieżących dotyczących wkładu 

własnego Powiatu (50%) na realizacje, wspólnie z Gminą Chojna, remontu chodnika w m. 

Grzybno”. Radny rozumie, że taki mechanizm można zastosować tylko nie wie po co, aż tak 

karkołomne rozwiązanie zostało w tym przypadku wprowadzone. Jednocześnie cieszy się, że 

to zadanie zostało zrealizowane, bo jest już chyba zakończone lub na ukończeniu. Dlaczego 

zadanie, które wydaje się być zadaniem typowo inwestycyjnym, wprowadza się właśnie w tak 

dziwny sposób? Czy nie można było normalnie wprowadzić tego, jako zadania  

do zrealizowania, zakładając że należało dokonać zmiany w budżecie. Radny kontynuując 

odniósł się do kolejnego zapisu: „Zarząd skierował wezwanie do Prezes Zarządu Spółki 

„Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. o uregulowanie zapisów w księgach rachunkowych 

Szpitala Powiatowego w Gryfinie”. Dla Radnego takie sformułowanie jest niepojętne,  

z uwagi na to, że Zarząd Powiatu nakazuje coś Prezesowi Spółki. Wydaje się to 

przekroczeniem jakichkolwiek kompetencji. Jeżeli już w tym zakresie ktoś coś może polecić 

prezesowi, to bardziej rada nadzorcza niż zarząd powiatu. Radny zapytał, czy  jest to rezultat 

jakiejś kontroli czy innych rozstrzygnięć? (zapytanie wraz z odpowiedzią stanowią  

zał. nr 10). Radny Wojciech Długoborski odnosząc się do zapisu  - „… iż Zarząd zobowiązał 

Wydział „RI” do przedstawienia do dnia 12.12.2019 r. informacji w zakresie rozliczenia 

projektu pn.: „Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania budynku przy ulicy Łużyckiej 91  

w Gryfinie na Zakład Aktywności Zawodowej”, powiedział, że jest to zastanawiające również  

z punktu widzenia faktu oddania tego obiektu rok temu. Radny zapytał, o powód  

przedstawienia dopiero teraz rozliczenia projektu i zobowiązania wydziału odpowiedzialnego 

w tym zakresie (odpowiedź stanowi zał. nr 11). Następnie Radny odnosząc się do zapisu 

„Zarząd podjął jednogłośnie uchwałę Nr 195/2019 w sprawie przeprowadzenia kontroli 

organizatora rodzinnej pieczy zastępczej”, zapytał z czego wynika taka uchwała. Po pierwsze 

kto jest w Powiecie organizatorem rodzinnej pieczy zastępczej? Czy jest to PCPR czy jakiś 

inny podmiot? Po drugie z czego wynika podjęcie takiej uchwały? (odpowiedź stanowi  

zał. nr 12). Następnie Radny odnosząc się do zapisu „na wniosek Naczelnik Wydziału 

Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego, Zarząd jednogłośnie wyraził 

zgodę na zawarcie aneksu nr 1 do umowy nr 23/RI/17 na wykonanie stałych prac 

porządkowych, w którym zmienia się wartość zadania w związku ze zwiększeniem 

minimalnego wynagrodzenia za pracę w 2019 r.”, zapytał o rodzaj stałych prac 

porządkowych oraz o miejsce ich wykonywania. Zdaniem Radnego jest to za mało czytelny 

zapis (odpowiedź stanowi zał. nr 13). Kontynuując - „Na wniosek Naczelnika Wydziału 

Komunikacji i Transportu, Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę na zawarcie umowy  
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Nr 7/KM/19 z firmą „BAGRAS” S. J. Grażyna Pawłowska ze Szczecina na świadczenie usług 

całodobowego przechowywania na parkingu strzeżonym pojazdów usuniętych z dróg  

na terenie Powiatu Gryfińskiego do kwoty 55 930,00 zł brutto/24 m-ce” – Radny stwierdził,  

że z tego zapisu nie wynika lokalizacja tego parkingu. Dodatkowo jeszcze Radny zapytał  

o powód zmiany harmonogramu realizacji wydatków budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2019 

rok podjętego uchwałą Nr 200/2019. 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar poprosiła Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami  

o udzielenie odpowiedzi na zapytanie Radnego. 

 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma odpowiedział, że sposób 

realizacji tego zadania wynikał z tego, że był to remont, a nie przebudowa ponieważ w tym 

miejscu istniał chodnik o nawierzchni betonowej. Przepisy prawa budowalnego mówią o tym, 

że przebudowa ma na celu zwiększenie parametrów danego elementu drogi. W tym 

przypadku nic nie było zwiększane, wspólnie z Gminą została zmieniona nawierzchnia. 

Natomiast porozumienie, o którym wspomniał Radny, jest zawierane na podstawie uchwały 

Rady Powiatu, która ma szeroki wachlarz możliwości. Nie tylko są to zadania związane  

z bieżącym utrzymaniem ulic na drogach powiatowych, ale są to również zadania  

dot. remontu i przebudowy jak również budowy dróg, które w naszym imieniu może 

wykonywać Gmina, jak było to w tym przypadku. Gmina była chętna wykonać zadania 

własnymi siłami, dlatego zostało to wprowadzone aneksem do porozumienia.  

 

Członek Zarządu Powiatu Jerzy Zgoda odnosząc się do ostatniego zapytania Radnego 

odpowiedział, że chodzi o parking strzeżony w m. Gardno.  Następnie odnosząc się do 

drugiego zapytania Radnego poinformował, że na zlecenie Zarządu przeprowadzona została 

kontrola, w wyniku której okazało się, że tych zapisów nie ma i jako wspólnik spółki Zarząd 

wystąpił do Prezesa Spółki żeby tą sprawą się zajęła. Oczywiście co do kompetencji,  

jak mówił Radny, sprawa jest jednoznaczna, tak uważano, aby te czynności zostały dokonane. 

Odnosząc się do wczorajszego zapytania z prac Zarządu w zakresie podjęcia zmian  

w regulaminie organizacyjnym, poinformował, że dotyczyły one spraw związanych z komisją 

do spraw orzekania o niepełnosprawności. Prawidłowo powinna być zapisana przy Starostwie 

i powoływana przy Panu Staroście, natomiast była ulokowana przy PCPR. Obecnie jest 

zmienione w regulaminie organizacyjnym, że jest przy Starostwie, a z dotychczasową 

lokalizacją. 
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XIV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
 

W tym momencie posiedzenie opuścił Radny Sławomir Terebecki. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja, ani żadne zapytanie. Czy w tym punkcie 

któryś z Radnych chciałby złożyć zapytanie lub interpelację? 

 
1. Zapytanie nr 67/19 Radnego Wojciecha Długoborskiego dot. wspólnej obsługi 

administracyjnej, finansowej i organizacyjnej dla powiatowych jednostek 

organizacyjnych zaliczanych do sektora finansów publicznych – zał. nr 14. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XIII sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 67/19). 

 

2. Zapytanie nr 68/19 Radnego Wojciecha Długoborskiego dot. otwarcia Wydziału 

Architektury i Budownictwa dla interesantów pięć – a nie trzy dni w tygodniu – 

zał. nr 15. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XIII sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 68/19). 

 

3. Zapytanie nr 69/19 Radnego Wojciecha Długoborskiego dot. porozumień 

administracyjnych zawartych przez Powiat Gryfiński – zał. nr 16. 

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XIII sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 69/19). 

 

4. Zapytanie nr 70/19 Radnego Remigiusza Rzepczaka: 

- w wydatkach majątkowych budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 r. zaplanowano 

realizację zadania związanego z poprawą bezpieczeństwa ruchu drogowego na trasach 
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przejazdów szkolnych, w tym przebudowa i modernizacja dróg stanowiących trasy dojazdowe 

do szkół. Zadanie to było ujęte na bieżący rok i w związku z tym złożył interpelację  

dot. ul. Sienkiewicza w Mieszkowicach, stanowiącą drogę dojazdową do szkoły 

podstawowej. W odpowiedzi na interpelację został poinformowany, że Powiat przystąpi  

do remontu nawierzchni tej ulicy (znajdującej się w złym stanie technicznym)  

po przeprowadzaniu przez Gminę Mieszkowice prac związanych z przebudową sieci  

kanalizacyjnej, w tym sanitarnej i wodociągowej. Wobec tego, czy Powiat prowadzi rozmowy 

z Gminą Mieszkowice odnośnie harmonogramu tej bardzo potrzebnej inwestycji?  

Z informacji przekazanych przez Burmistrza Mieszkowic i Radnych Rady Miejskiej  

w Mieszkowicach wnioskuje, że Gmina deklaruje współpracę w tym zakresie, m.in. z tego 

powodu, że remont kanalizacji wymaga najpierw zdjęcia z tej ulicy kostki brukowej jak  

i innych szczegółowych uzgodnień.  

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XIII sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 70/19). 

 

5. Zapytanie nr 71/19 Radnego  Remigiusza Rzepczaka: 

-  w planie wydatków majątkowych budżetu Powiatu Gryfińskiego na 2020 r. zostały 

zaplanowane roboty drogowe w Gminie Mieszkowice. Czy w ramach tych robót przewiduje 

się budowę chodnika na ul. Mieszka I, od miejsca w którym Powiat zakończył modernizację 

już istniejącego chodnika do ostatnich zabudowań mieszkalnych w stronę m. Kamionka, bądź 

też czy w ramach tych robót przewiduje się budowę chodnika na ul. Kościuszki, od chodnika 

który kończy się na wysokości Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury do skrzyżowania tej 

ulicy z ulicą Odrzańską? Jeżeli w ramach realizacji tego zadania przewiduje się wykonanie  

w Gminie Mieszkowice innych inwestycji, prosi również o informację w tej sprawie.  

(ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego  

w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, XIII sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 71/19). 

 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma odnosząc się do ulicy 

Sienkiewicza w Mieszkowicach odpowiedział, że największym problemem rzutującym na 

stan nawierzchni jest stan infrastruktury gminnej. Odpowiedź ze strony Powiatu była taka, 
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ponieważ przebudowa tych urządzeń jest niezbędna, aby później myśleć o przebudowie samej 

ulicy. Co, do rozmów w zakresie współpracy mogą być prowadzone, jednak obie strony 

wiedzą, co do kogo należy oraz jaki jest powód problemu i stanu nawierzchni. Droga zapada 

się w tych miejscach, gdzie infrastruktura sanitarna i wodociągowa jest w kiepskim stanie. 

Naczelnik odnosząc się do drugiego zapytania odpowiedział, że rokrocznie w budżecie 

przewidywane są środki na współpracę z Gminą w zakresie inwestycji drogowych, natomiast 

jeszcze w przypadku Gminy Mieszkowice nie zostały sprecyzowane konkretne cele.  

Z początkiem roku zapewne te konkretne inwestycje zostaną określone.  

 

Radny Remigiusz Rzepczak podziękował Naczelnikowi Wydziału „ZD” za udzielenie 

odpowiedzi. Kontynuując poinformował, że stan rzeczywisty również się zgadza, jednak 

pytania, które były do niego kierowane dotyczyły takiej kwestii, ażeby podjąć się remontu 

kanalizacji należałoby zdjąć nawierzchnię tej ulicy.  

 

Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma odpowiedział, że zawsze 

tak jest. Jeżeli Gmina będzie zajmować się swoją infrastrukturą to mają przepisy zezwalające 

na zajęcie pasa drogowego. Roboty drogowe w pasie drogowym są sprecyzowane  

w przepisach, jak się to wykonuje. Niemniej jednak pierwszy ruch powinna wykonać Gmina  

z uwagi na to, że to ich infrastruktura jest w złym stanie, który wpłynął na stan ulicy.  

Z posiadanych przez niego informacji wie, że Gmina obecnie nie posiada projektu 

przebudowy urządzeń, który jest niezbędny. Gmina ma tę świadomość i do niej należy 

pierwszy ruch.  

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że odpowiedzi na zapytania Radnego 

Wojciecha Długoborskiego zostaną udzielone na piśmie. 

 

XV. Odpowiedzi na  interpelacje, zapytania i wnioski radnych.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że Radni 

otrzymali odpowiedzi na składane interpelacje, tj: 

 
1. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelację nr 62/19 Radnego 

Pawła Wróbla – zał. nr 17. 

2. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelację nr 63/19 Radnego 

Remigiusza Rzepczaka  – zał. nr 18. 
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3. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelację nr 64/19 Radnego 

Wojciecha Długoborskiego  – zał. nr 19. 

4. Odpowiedź Naczelnika Wydziału Zarządzania Drogami na interpelację nr 65/19 Radnego 

Wojciecha Długoborskiego  – zał. nr 20. 

5. Odpowiedź Starosty Gryfińskiego na interpelację nr 66/19 Radnego Wojciecha 

Długoborskiego  – zał. nr 21. 

 
XVI. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w związku z pismem 

Wojewody Zachodniopomorskiego z dnia 16 grudnia br. wystąpił z wnioskiem do Rady 

Powiatu o przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną postępowania wyjaśniającego oraz 

przedstawienie stanowiska w zakresie miejsca zamieszkania Radnego Wojciecha 

Długoborskiego. Wojewoda wezwał Radę Powiatu do zajęcia stanowiska. Następnie  

w obecności 16 Radnych zarządził głosowanie nad ww. wnioskiem: 

za - 12, 

przeciw - 1, 

wstrzymało się – 2 

nie brał udziału w głosowaniu – 1 (Radny Wojciech Długoborski). 

Wniosek o przeprowadzenie przez Komisję Rewizyjną postępowania wyjaśniającego oraz 

przedstawienie stanowiska w zakresie miejsca zamieszkania Radnego Wojciecha 

Długoborskiego, został przyjęty większością głosów. 

 

Imienny wykaz głosowania radnych nad przedmiotowym projektem uchwały Rady Powiatu  

w Gryfinie stanowi zał. nr 9. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski powiedział, że Radni 

otrzymali w wykazie pism analizę problemów osób niepełnosprawnych na terenie Powiatu 

Gryfińskiego – zał. nr 22.   

Następnie Przewodniczący poinformował, że od stycznia 2020 r. materiały sesyjne będą 

przekazywane Radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej. Radni, którzy wyraża chęć 

otrzymywania dodatkowo materiałów w wersji papierowej będą mogli je odbierać  

we własnym zakresie z Biura Obsługi Rady i Zarządu. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jarosław Przygoda powiedział, że Zespół Kontrolny 

Komisji Rewizyjnej w dniu 6 grudnia br. zakończył kontrolę sprawowania nadzoru 

właścicielskiego w Spółce „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. W związku z dużym 

zakresem kontrolnym protokół jest w trakcie sporządzania i wystąpienie pokontrolne w tym 

zakresie zostanie przekazane Radzie Powiatu na styczniowe posiedzenie. 

 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar w imieniu Zarządu Powiatu oraz Starosty Gryfińskiego 

złożyła podziękowania za współpracę, życząc aby w nadchodzącym Nowym Roku 

wystarczyło wszystkim sił, zapału, a przede wszystkim  zdrowia, aby spotkali się  

w atmosferze wyrozumiałości, zrozumienia, spokoju i dobrej pracy na rzecz mieszkańców 

Powiatu Gryfińskiego.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski w imieniu Prezydium Rady 

oraz swoim również złożył życzenia świąteczno-noworoczne, życząc zdrowia, szczęścia, 

spokoju.  

 

XVII. Zakończenie posiedzenia. 
   

O godz. 15:50 Przewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Roman Michalski wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął XIII sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

Protokół sporządziła: 
 

Magdalena Romankiewicz 

  

 Przewodniczący Rady  

 

 Roman Michalski 


